
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 26/10/2020 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

Αντώνη Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 

 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

ΘΕΜΑ : «Ενοποίηση των Ασφαλιστικών Ταμείων της Ελληνικής Αστυνομίας» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Η Αστυνομία Πόλεων ήταν ένα σώμα που εκτελούσε αστυνομικά καθήκοντα σε ορισμένες 

από τις μεγάλες πόλεις της Ελλάδος. Ιδρύθηκε το 1920 και το 1984 συγχωνεύθηκε με την 

Ελληνική Χωροφυλακή στη σύγχρονη Ελληνική Αστυνομία. Το 1984 αποφασίστηκε από 

τον τότε υπουργό Δημόσιας Τάξης να συμπτυχθούν τα δύο Σώματα στην Ελληνική 

Αστυνομία, απόφαση η οποία υλοποιήθηκε τον Οκτώβριο του ίδιου έτους με τον Νόμο 

1481/1-10-1984, ΦΕΚ Α΄ - 152. Παρά την ενοποίηση, όμως, των Σωμάτων, δεν 

ενοποιήθηκαν ποτέ τα ασφαλιστικά ταμεία που είχε το κάθε Σώμα. Έτσι, λοιπόν, και 

σήμερα, το προσωπικό της ΕΛ.ΑΣ. επιμερίζεται στα Ασφαλιστικά Ταμεία της πρώην 

Χωροφυλακής και της πρώην Α.Π., με την ίδια αντιστοιχία. Ο επιμερισμός γίνεται με τυχαία 

επιλογή του προσωπικού και με τη χρήση ενός αλγόριθμου. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

1. Γιατί, εφόσον έχει γίνει ενοποίηση των ανωτέρω δύο Αστυνομικών Σωμάτων, 

εξακολουθούν να υφίστανται δύο διαφορετικά Ασφαλιστικά Ταμεία; 

2. Για ποιο λόγο λαμβάνουν χώρα διαφορετικές ασφαλιστικές κρατήσεις στα δύο ανωτέρω 

Ασφαλιστικά Ταμεία, ενώ οι εργαζόμενοί τους εργάζονται στο ίδιο εργασιακό περιβάλλον 

(πχ πενθήμερα, νυχτερινή εργασία, αργίες κτλ); 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ 
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